

Protokoll Ledarmöte 2024-06-13, Restaurang På Spåret i Nora

Närvarande: Stefan, Johan, Jonas, Anna, Christin, Klas, Lina, Malin, Rasmus, Mats, Richard, Mahdi

- **Halltider**

Förslag har skickats ut från kommunen. Ser bra ut för vår del. Synpunkter ska skickas in senast 17/6. Målet är att det ska vara klart innan midsommar.

Finns det ändrade förutsättningar för några ledare gällande träningstider? F2014 (Hannes, Malin, Marie kan från kl.17)

Vi har även en pågående dialog med kommunen ang. vaxstämning inför nästa säsong.

- **Taggar**

Alla taggar kommer att koda bort under sommaren och vi kommer att få lämna in en ny lista över användare inför hösten. Önskat att behålla våra "supertaggar" med ständigt åtkomst.

Rasmus önskar att få tagg.

- **Föreningsjobb/aktiviteter**

- Bryggor, Lejonbacken [P07/10] **Johan har kollat upp, bryggorna är redan i.**
- **Instruktioner från björkar upp/ner ska läggas upp på laget.se (Stefan)**
- Nationaldagen 6/6, Föreningarnas dag kl.15-18 [F09/10 samt [P13/14]
- Midsommarhelgen, björkar **Upp: [P07/10] samt [P11/12], Ner: [F2013]**
- Noradagarna, björkar **Upp: [P13/14] samt [F11/12], Ner: [F14 ??]**
Aktivitet 5/7 [P07-10] samt [F2013] **Material lämnas från Stefan/Malin**
- Fritidsbankens dag 28 Juli [F2014] samt [FP15/16]
- Noramarken, lotter eller annat? Se separat punkt
- Klasskampen, se separat punkt
- **Försäljning höst – Vad ska vi sälja?? Höst: Kakor, Vår: Chips? Christin kollar. Rabattkuponger? Johan kollar med Daniel Magnusson, IFK Nora**
- Bingolotter, uppesittarkvällen 23/12 **Säljande lag får behålla hela förtjänsten**
- Dessa föreningsjobb måste kommuniceras ut till föräldrar så det inte blir några överraskningar med kort varsel.

- **Årshjul - information och fortsatt arbete**

- Möte kommer att hållas måndag 17/6. Thomas M från RF Sisu deltar i arbetet.

- **Noramarken – Lotter eller inte?**

- **Mötet beslutade att vi ska undersöka möjligheterna att sälja kaffe och dricka på Noramarken. Stefan kollar upp med marknadsledningen.**

- **Klasskampen – datum?**

Beslut fredag 20/9 (v.38) Skolstart v.34, behöver ut v.35-36 i skolorna.

Vecka 38 (13-22/9) är Handboll NU-vecka, lördag 21/9 är Handbollens dag.

- **Ledarutveckling**

- **Ledarutveckling, material från RF Sisu Ja, ska genomföras aug-sept**
- **Ledarträffar, vad vill vi diskutera? Ledarutveckling, dela erfarenheter mm?**

- **Övrigt**

- **Städning Kioskförråd/Bollförråd Stefan, Richard under v.29**
- **Start av nya grupper till hösten: [P15/16], [FP17/18 grupp 2], FP19/20]**
- **Föreläsning Schysst snack 25/9 kl.18 i samarbete med Nora Kommun.**
- **Landskamp herrar Sverige – Egypten i Eskilstuna 18/7. Stefan lägger ut info på laget.se och övriga ledare kopierar ut i resp lag. Stefan kollar pris på buss samt om det finns biljetter kvar att köpa.**

Nästa möte Förslag: slutet av Augusti enligt årshjul